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A Magyar Polgári Párt tanácsosai és Bunta Levente polgármester között nehézkesen működik a
kommunikáció, valódi párbeszédről pedig nem is igazán beszélhetünk. Kedden Balázs Árpád 
és 
Gálfi Árpád
, "a testület két legizgalmasabb arca" tartott sajtótájékoztatót, ahol a médiával közölték
kérdéseiket.

        

Fotó: Szász Attila

  
      

Ezeket egyébként a polgármesterhez, valamint a polgármesteri hivatalhoz címezték, de
szerintük nem lehet tudni mikor lesz legközelebb tanácsülés, ezért inkább a sajtón keresztül
beszélgetének. Mivel közeleg a szeretet ünnepe, úgy gondoltuk összehozzuk a gyakran
viaskodó feleket és segítünk, hogy választ kapjanak kérdéseikre.

  

Rendhagyó interjú következik: a polgáriak kérdeznek, a polgármester válaszol.
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MPP: 1. Székely Szék - Gubis Mihály szobrászművész alkotása, a Székely Szék hat év után,
2010 augusztusában eltűnt a parkfelújítás során. Az illetékesek azt ígérték, hogy restauráltatják
és újra helyére kerül. Mi lett a szék sorsa?

  

Bunta Levente: Annak idején a széket nem gondozták, ahogy kellett volna. Egy
megrongálódott széket kaptunk, amikor elkezdődött a parkfelújítás. Természetesen a kollégáim
foglalkoznak a kérdéssel.

  

 

  

MPP: 2. Emlékezés Parkja - A vihar megrongálta júliusban a Székelyudvarhely központjában
levő Emlékezés Parkját. A hat tartóoszlopot és rajta fekvő szerkezetet azóta sem állították
vissza. Kire és mire várnak?

  

Bunta Levente: Azt szeretnénk, hogy kapjunk felelőst a kivitelezésre, hiszen több száz milliót (
régi lejben - szerk. megj.)
költöttünk eddig rá. Például ott a rosszul kivitelezett kapu, ami 10-20 évet kellene tartson - nem
ez történt. Szeretném, ha a felelős is előkerülne, hisz köztudott, hogy a bajnak és annak a
bizonyos dolognak sosincs gazdája. Ne mindig csak ujjal mutogassunk.

  

 

  

MPP: 3. Biomasszás kazán - Vegetál az alig egy éve beindított vadonatúj biomasszás kazán a
Haáz Rezső utcában. A lengyel gyártmányú 1,5 megawatt teljesítményű, faőrleménnyel 
üzemelő kazánt személyesen a város polgármestere Bunta Levente indította el. Egy év után
kilyukadva, fele teljesítménnyel üzemel. Hasznos, vagy ráfizetéses?
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Bunta Levente: Nekem még nem jelezték, hogy kilyukadt volna. Egy dolgot azonban tudni kell:
nem emeltünk árakat Székelyudvarhelyen, így elviselhető díjon fizethetik a városlakók a fűtést
és ez részben a kazánnak köszönhető. Szeretném, ha az összes kazánból biomasszás kazán
lenne. Ez a megoldás a jövőre nézve. Biztosítjuk a fűtést decemberben is, nem úgy, mint az
2007-ben volt.

  

 

  

MPP: 4. Körforgalom - Nem csak drága, de amióta elkészült a kórház előtti Impala körforgalom,
ez gyakorlatilag a Rákóczi utcából kezdődik, a forgalmas időszakban.  Az MPP javaslatát, hogy
a rendőrség előtt legyen körforgalom, nem kellett volna elvetni.

  

Bunta Levente: A kórház mellett négy út találkozik, míg a rendőrség mellett három - így volt
indokolt. A kérdés inkább az, hogy miért kellett a szálloda melletti körforgalom létrejöttét
akadályozni?

  

 

  

MPP: 5. Földosztó bizottság - Bunta Levente mandátuma alatt a földosztó bizottság nem volt
összehívva, annak ellenére, hogy rengeteg a területekre vonatkozó tisztázatlan kérdés.  Miért
nem működik a földosztó bizottság?

  

Bunta Levente: Negyedévente ülésezik, tehát ez így nem igaz. Egyetlen egy válaszom kellene
legyen: Kellemes Karácsonyi ünnepeket kívánok az MPP-seknek! Az a baj, hogy ezek az
emberek csicskások, akiknek nem véleményük van, hanem egy főnökük, akitől pénzt kapnak.
Más valószínűleg nem adna nekik munkát.
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Reméljük így már békésebben ülhetnek le az ünnepi asztal mellé városunk választott vezetői.
Nekik is kellemes karácsonyi ünnepeket kívánunk!
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